
  PROTOKÓŁ NR L/2022 

Z SESJI RADY GMINY WIELISZEW 

z dnia 28 października 2022 r.  

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew – p. Marcin Fabisiak. 

Obrady odbyły się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w Wieliszewie.  

Ad. 1. Otwarcie obrad L sesji Rady Gminy Wieliszew. 

O godz. 10.20 Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i otworzył obrady L sesji 

Rady Gminy Wieliszew. Poprosił radnych o potwierdzenie obecności poprzez przyciśnięcie 

przycisku kworum na tablecie. Obecność potwierdziło 15 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził kworum, a tym samym prawomocność 

podejmowanych uchwał.  

Lista obecności radnych, stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że proponowany porządek obrad został 

umieszczony w systemie e-sesja na siedem dni przed terminem obrad. Poprosił o 

zgłaszanie zmian i uwag do porządku obrad.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie nw. porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad L sesji Rady Gminy Wieliszew. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy z dn. 14.06.2022 r., z dn. 14.09.2022 r. oraz 

z dn. 30.09.2022 r.  

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz o udzielonych na nie 

odpowiedziach. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Wieliszew 

na rok 2022. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2023 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na czas oznaczony - 3 lata na 

rzecz dotychczasowego najemcy, części budynku warsztatowo-świetlicowego 

zlokalizowanego na terenie Zespołu Szkół w Wieliszewie z siedzibą w Komornicy. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Wieliszew umowy, o której mowa w Art. 33p Ustawy o społecznych formach rozwoju 

mieszkalnictwa. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców osiedla 

Royal w Wieliszewie. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie budowy 

skateparku. 



15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie budowy 

skateparku. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIV/410/2018 Rady 

Gminy Wieliszew z dnia 8 marca 2018 r. w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Wieliszew. 

17. Wolne wnioski i informacje. 

18. Zamknięcie obrad L sesji Rady Gminy Wieliszew. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy z dn. 14.06.2022 r., z dn. 

14.09.2022 r. oraz z dn. 30.09.2022 r.  

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy z dn. 14.06.2022 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy z dn. 14.09.2022 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z sesji Rady Gminy z dn. 30.09.2022 r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przedstawił prezentacje z działalności Wójta Gminy w 

okresie międzysesyjnym. 

Prezentacja z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 

do protokołu.  

Radny Edwin Zezoń odniósł się do kwestii subwencji oświatowej. Poprosił o informacje czy 

gmina wystosuje pismo do Ministerstwa w kwestii dopłat gminy do oświaty oraz jakie 



wydatki związane z oświatą nie są subwencjonowane. Zdaniem radnego Zezonia system 

motywacyjny dla nauczycieli powinien być bardziej kontrolowany. W kwestii dystrybucji 

węgla zwrócił uwagę, że firma AG Complex dysponuje dużym placem i wagą, więc można 

nawiązać współpracę. Radny podziękował również za wytężoną pracę pracowników 

Referatu Ochrony Środowiska oraz Ośrodka Pomocy Społecznej w obsłudze wniosków o 

dodatek węglowy czy zbierania wniosków na zapotrzebowanie.  

Radni podziękowali również za sprawne działania na rzecz mieszkańców przy wykryciu 

bakterii ecoli w wodzie.  

Wójt Gminy Paweł Kownacki zaproponował by podczas posiedzenia Komisji Oświaty, 

Kultury i Sportu, Dyrektor CUW p. Jerzy Iwański przedstawił szczegółowo wydatki na 

oświatę, które są subwencjonowane a które nie.  

Radny Artur Miętek poinformował, że takie posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

odbędzie się w połowie listopada, gdzie zostanie podjęta dyskusja o wynagrodzeniach 

nauczycieli.  

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady 

Gminy w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Przewodniczącego, Rady 

Gminy i Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Ad. 6. Informacja o wniesionych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych na 

nie odpowiedziach.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że nie wniesiono żadnych interpelacji i 

zapytań.  

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną przy 

nieobecności jednego członka komisji.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wieliszew 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMAŁ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Wieliszew na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  



Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną przy 

nieobecności jednego członka komisji.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Wieliszew na rok 2022 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMAŁ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych 

oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną przy 

nieobecności jednego członka komisji.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji 

komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMAŁ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2023 rok.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał większością głosów opinię pozytywną przy 

jednym głosie wstrzymującym się. Członkowie Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego rekomendują podniesienie stawki podatku od gruntów pozostałych, w tym 

na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego przez organizacje 

pożytku publicznego z 0,52 zł na 0,54 zł od 1 m2, a kwotę pozyskaną w budżecie 

przeznaczyć na podwyżki dla nauczycieli jako dodatek do uposażenia.  

Radni Krystyna Wesołowska i Edwin Zezoń wyrazili poparcie dla proponowanej podwyżki 

stawki. Jest to podwyżka poniżej inflacji co nie wiąże się ze zbytnim obciążeniem dla 

mieszkańców.  

Radna Renata Gostkowska-Maczuga poinformowała, że wstrzyma się od głosu, ponieważ 

nie można obciążać mieszkańców dodatkowym kosztem, w momencie kiedy nieznane są 

podwyżki energii i problemy z opałem.  



Wójt Gminy Paweł Kownacki podziękował radnym za dyskusję i inicjatywę zmiany. 

Podkreślił, że te podwyżki przekazane zostaną dla nauczycieli, którzy w dużej mierze są 

mieszkańcami gminy.  

O godz. 11.58 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w celu przygotowania 

głosowania nad projektem uchwały. Obrady wznowiono o godz. 12.25. 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił wniosek formalny w sprawie zmiany stawki podatku od 

gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – zamiast 0,52 zł na 0,54 zł 

od 1 m2 powierzchni określonych w § 1 ust. pkt. 3) w projekcie uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok 

Głosowano w sprawie: wniosku formalnego w sprawie zmiany stawki podatku od 

gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego – zamiast 0,52 zł na 0,54 zł 

od 1 m2 powierzchni określonych w § 1 ust. pkt. 3) w projekcie uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Grażyna 

Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na 2023 rok, po zmianie 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Jacek Kuciński, Grażyna 

Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej 

Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Renata Gostkowska-Maczuga 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na czas 

oznaczony – 3 lata na rzecz dotychczasowego najemcy, części budynku 

warsztatowo-świetlicowego zlokalizowanego na terenie Zespołu Szkół w 

Wieliszewie z siedzibą w Komornicy.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Jest to budynek, 

w którym znajduje się archiwum zakładowe Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu na czas oznaczony 

- 3 lata na rzecz dotychczasowego najemcy, części budynku warsztatowo-świetlicowego 

zlokalizowanego na terenie Zespołu Szkół w Wieliszewie z siedzibą w Komornicy  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 



Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Gminę Wieliszew umowy, o której mowa w Art. 33p Ustawy o społecznych 

formach rozwoju mieszkalnictwa. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną.  

Wójt Gminy Paweł Kownacki poinformował, że odbyło się spotkanie z prezesem KZN 

Mazowsze Centrum. Siedziba spółki ma być zlokalizowana w TBS Wieliszew.  

Radni poinformowali, że docierają do nich głosy, że inwestycja jest bardzo potrzebna. Są 

mieszkańcy, którzy potrzebują tych mieszkań. Podkreślono konieczność stworzenia 

odpowiedniego regulaminy, który jasno będzie określał warunki na jakiej zasadzie będą 

przydzielane mieszkania.  

Wójt Gminy Paweł Kownacki (ad vocem) podkreślił, że w pierwszej kolejności szanse na 

własne mieszkanie otrzymają dotychczasowi mieszkańcy gminy. Poinformował, również że 

mieszkańcy będą mieli do wyboru możliwość partycypacji w kosztach budowy lub 

pozyskania mieszkania na zasadzie najmu. Działania zostały już podjęte, zostanie 

sporządzona koncepcja.  

Radny Edwin Zezoń poprosił o przedstawienie strukturę finansowania inwestycji.  

Zastępca Wójta Magdalena Radzikowska poinformowała, że jest 10 udziałowców w spółce, 

którzy otrzymali po 3 miliony z budżetu Państwa, bezzwrotne dofinansowanie z Funduszu 

Dopłat do wysokości 10%, bezzwrotny grant do 35% inwestycji z BGK, na pozostałą kwotę 

spółka zaciągnie kredyt z BGK oraz partycypacja w kosztach budowy, nie mniej niż 10%, 

dla osób które chcą dość do własności.  

Więcej uwag nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie przez Gminę Wieliszew umowy, o której mowa w Art. 33p Ustawy o społecznych 

formach rozwoju mieszkalnictwa 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

mieszkańców osiedla Royal w Wieliszewie.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie projektu uchwały oraz treści petycji 

Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Renata Gostkowska-Maczuga 

poinformowała, że petycja dotyczy planowanej budowy skateparku nieopodal osiedla 

Royal. Członkowie komisji nie wypracowali jednorodnego stanowiska. Przedstawiony został 

projekt uchwały, który nie uwzględnia petycji. Mieszkańcy zwracają uwagę na możliwość 

wzrostu hałasu związanego z użytkowaniem skateparku. Przedstawiciele Urzędu Gminy 

poinformowali członków komisji, że jest możliwość wyciszenia inwestycji nasadzeniami 

żywopłotu.  



Radna Krystyna Wesołowska poinformowała, że jest za budową skateparku ale w innej 

lokalizacji. Decyzja ta została podjęta analizą opinii o tego typu inwestycjach w innych 

gminach. We wszystkich decyzjach samorządów o przeniesieniu skateparków w inne 

lokalizacje, mieszkańcy wskazują wzrost hałasu. Radna przedstawiła argumenty, które 

wskazują na odłożenie w czasie tej inwestycji i pozwalają na zmianę lokalizacji.  

Radny Edwin Zezoń wyraził poparcie dla wypowiedzi radnej Krystyny Wesołowskiej. 

Również jest przeciw rozpatrzeniu uchwały w tym brzmieniu.  

Przewodniczący Rady odniósł się do wypowiedzi radnej Krystyny Wesołowskiej, podkreślił 

że każdy z mieszkańców podejmujących decyzję o przeprowadzce do gminy ma możliwość 

sprawdzenia w planie miejscowym, jakie przeznaczenie mają tereny w sąsiedztwie. 

Konieczne będzie powstanie regulaminu korzystania ze skateparku i jasne określenie 

godzin użytkowania.  

Radni Jacek Kuciński i Danuta Wrzesińska wyrazili poparcie dla zaproponowanego 

rozpatrzenia projektu uchwały. Ważne jest jasne określenie zasad korzystania ze 

skateparku. Ponadto gmina mocno stawia na aktywność fizyczną, zwłaszcza wśród 

mieszkańcy.  

Przewodniczący Rady Gminy o godz. 13.15 ogłosił 5 minut przerwy, ze względu na 

problemy techniczne z transmisją. Obrady wznowiono o godz. 13.26. 

Wójt Gminy Paweł Kownacki odniósł się do dyskusji, stwierdził że jakakolwiek decyzja 

radnych, będzie niosła konsekwencje. Decyzja o powstaniu skateparku zapadła już dawno, 

podyktowana została głosami młodych mieszkańców. Niezaprzeczalne jest, że wszystkich 

mieszkańców gminy niezadowolimy, każda decyzja radnych czy Wójt będzie komentowana 

przez mieszkańców.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

mieszkańców osiedla Royal w Wieliszewie 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Danuta Wrzesińska 

PRZECIW (2) Krystyna Wesołowska, Edwin Zezoń 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie 

budowy skateparku.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie projektu uchwały oraz treści petycji 

Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – p. Renata Gostkowska-Maczuga 

poinformowała, że petycje w pkt 14 i 15 dotyczą tego samego problemu. W obu 

przypadkach członkowie komisji przyjęli je jednogłośnie.  

Radny Edwin Zezoń poprosił o doprecyzowanie czy chodzi ogólnie o budowę skateparku 

czy o budowę we wskazanej lokalizacji.  

Radna Renata Gostkowska-Maczuga w odpowiedzi poinformowała, że chodzi o budowę 

skateparku w Wieliszewie.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w 

sprawie budowy skateparku 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 



ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie 

budowy skateparku.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały omówiony został przy 

poprzednim punkcie.  

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w 

sprawie budowy skateparku 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLIV/410/2018 Rady Gminy Wieliszew z dnia 8 marca 2022 r. w sprawie 

ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości 

opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach 

i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Wieliszew.  

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Miętek poinformował, że 

projekt uchwały uzyskał jednogłośnie opinię pozytywną. Ulega zmianie kwota za godzinę 

pozaobowiązkową, podniesiono do maksymalnej kwoty 1,14 zł.  

Radna Renata Gostkowska-Maczuga poprosiła o informacje czy byłaby możliwość 

wprowadzenia takiej opłaty dla uczniów, którzy przebywają na świetlicy, po godzinach 

zajęć dydaktycznych.  

Wójt Gminy Paweł Kownacki poinformował, że zostaną przeanalizowane rozwiązania 

prawne.  

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLIV/410/2018 Rady Gminy Wieliszew z dnia 8 marca 2022 r. w sprawie ustalenia czasu 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za korzystanie z 

wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Wieliszew.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

Ad. 17. Wolne wnioski i informacje.  

Radny Jacek Kuciński poprosił o informacje kto odpowiada za wydanie decyzji o zajęcie 

pasa ulicy Kościelnej na prowadzenie wykopu w pasie drogi. Nie było żadnych informacji, 



nikt nie kierował ruchem. W odniesieniu do wystąpienia bakterii e-coli, zwrócił uwagę na 

inwentaryzacje końcówek siedzi wodociągowej i regularnie je czyścić. Podziękował za pracę 

Referatu Gospodarki Komunalnej za przypilnowanie prac przy Jeziorze Wieliszewskim. 

Radny Edwin Zezoń poprosił o informacje w sprawie remontu ulic Polnej i Długiej, czy są 

zaplanowane w budżecie gminy na 2023 rok. Poprosił o wycięcie krzaków przy przystanku 

przy osiedlu Silikaty.  

Radna Krystyna Wesołowska zwróciła uwagę o konieczności zabezpieczenia terenu przy 

boisku na osiedlu Modlińska, w momencie ukończenia drogi, w momencie wykopania piłki 

będzie ona lądowała na drodze.  

Wójt Gminy Paweł Kownacki przyznał rację radnemu Kucińskiemu w kwestii zajęcia pasa 

na ulicy Kościelnej. Podziękował za słowa uznania dla pracy referatu. W odniesieniu do 

prośby radnego Zezonia, poinformował że ulica Długa została ujęta w planie, natomiast 

ulica Polna dopiero została przejęta.  

Kwestie piłkochwytów na boisku, Wójt zanotował konieczność ich zamontowania.  

Wójt Gminy zaprosił na uroczystości związane z obchodami 104. rocznicy Odzyskania 

Niepodległości.  

Ad. 18. Zamknięcie obrad L sesji Rady Gminy Wieliszew. 

O godz. 14.08 Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział i zakończył obrady L 

sesji Rady Gminy Wieliszew. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokół sporządziła:    Przewodniczący Rady Gminy Wieliszew 

Anna Ziółkowska       Marcin Fabisiak 

 

 

 

 


